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Ad 14 

Sprawy różne 

 

Komisja do spraw Inwestycji, Gospodarki Przestrzennej i Komunalnej, Rozwoju 

Gospodarczego oraz Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego 

 

Członek Komisji Stanisław Charyton zwrócił się z prośbą o informację, w jaki sposób jest 

załatwiony wniosek mieszkańców zamieszkałych przy ul. Mickiewicza i 3 Maja, dotyczący 

przebudowy napowietrznej linii energetycznej. 

Uzasadnienie: Wniosek mieszkańców radny uważa za zasadny i w całej rozciągłości popiera ich 

prośbę. Zakład Energetyczny pobiera należności za przesył energii i jest zobowiązany do czynienia 

tego w sposób bezpieczny. 

 

Stanowisko Burmistrza Miasta 

Burmistrz Miasta informuje, że wniosek o przebudowę napowietrznej linii energetycznej na linię 

kablową w rejonie budynków Mickiewicza 27A, 29A, 29C, 31A i 3 Maja 3A został zgłoszony do 

PGE Dystrybucja. Po uzyskaniu informacji odpowiedź w powyższej sprawie zostanie przekazana 

niezwłocznie.  

 

Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Rodziny, Zdrowia, Promocji Miasta i 

Współpracy ze Społecznościami Lokalnymi  

 

Członek Komisji Danuta Karniewicz zwróciła się z następującymi pytaniami: 

 

1. Czy planowane jest ponowne otwarcie bazarku przy ulicy Krynicznej? jeśli tak to od kiedy  

i na jakich zasadach? 

2. Czy producenci sadzonek, warzyw i owoców mogą już sprzedawać na ryneczku przy 

zastosowaniu zasad obowiązujących w kraju? Radna dodała, że pisze w imieniu producentów 

naszego miasta. 

3. Jakie środki zaradcze podjęto w naszym mieście w związku z dużą liczbą osób zakażonych 

koronawirusem?  

 

Stanowisko Burmistrza Miasta 

1. Bazar przy ul. Krynicznej aktualnie  funkcjonuje   w ograniczonym  zakresie. Możliwe jest 

prowadzenie sprzedaży artykułów spożywczych. Wprowadzanie do sprzedaży pozostałych 

artykułów będzie odbywało się stopniowo. Najpierw będą to sadzonki: kwiatów, warzyw, 

owoców, drzewek i krzewów. W późniejszym terminie, wraz z dalszym łagodzeniem 

obostrzeń przez rząd, wprowadzimy do sprzedaży artykuły przemysłowe. 

 

2. Planuje się umożliwienie sprzedaży producentom  sadzonek: kwiatów, warzyw, owoców, 

drzewek i krzewów od 4 maja 2020 r. 
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3. Podjęto następujące środki zaradcze mające na celu ograniczenie rozprzestrzeniania  się 

koronawirusa w naszym mieście: 

1) prowadzona jest akcja informacyjna (za pomocą plakatów oraz internetu) skierowana do 

mieszkańców Bielska Podlaskiego mająca na celu propagowanie właściwego postępowania 

higienicznego, a także przekazująca informacje o zakazach i obowiązkach wprowadzanych 

aktami prawnymi; 

2) uzgodniłem z Komendantem Powiatowym Policji w Bielsku Podlaskim, że patrole 

radiowozów wyposażonych w sprzęt nagłaśniający, będą informować i pouczać 

mieszkańców w razie możliwości nieprzestrzegania wymogów sanitarnych nałożonych 

aktami prawnymi; 

3) po wprowadzeniu obowiązku zasłaniania ust i nosa maseczkami ochronnymi (lub innymi 

środkami), wydałem polecenie zakupienia przez Urząd Miasta Bielsk Podlaski 7.000 szt. 

maseczek ochronnych przeznaczonych dla mieszkańców naszego miasta, którzy ukończyli 

60-ty rok życia. Maseczki zostały zapakowane przez pracowników Urzędu w torebki 

foliowe oraz opatrzone naklejkami z instrukcją ich używania. Pierwsze maseczki zostały 

rozniesione w dniu 21 kwietnia b.r. W roznoszeniu biorą udział wolontariusze (np. 

harcerze, radni), pracownicy Urzędu, pracownicy spółdzielni mieszkaniowych, a także 

pracownicy Przedsiębiorstwa Komunalnego (dotyczy mieszkań komunalnych). 

4) obecnie prowadzone jest postępowanie mające na celu wybór podmiotu, który 

dokonywałby dezynfekcji miejsc publicznych, w których gromadzą się mieszkańcy (np. 

targowica, wejścia do budynków użyteczności publicznej). Na dzień dzisiejszy nie ma 

zalecenia Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Bielsku Podlaskim o 

konieczności prowadzenia odkażania przestrzeni publicznej, jednakże w zależności od 

rozwoju sytuacji epidemicznej w naszym mieście, działania te będą mogły być natychmiast 

przeprowadzone. 

 


